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Z A P I S N I K 
 

17. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE, 
 

ki je bila v sredo, 28. marca 2018, ob 17. uri 
v rumeni sejni sobi Hotela Atrij Zreče. 

 
 
PRISOTNI: 
- člani Občinskega sveta Občine Zreče:  

Marija Jevšenak, Jožef Košir, Drago Šešerko, Carmen Merčnik, Štefan Kroneker, Špela 
Sovič, Matej Kokol, Emilijan Fijavž, Mateja Pučnik, Domen Vogelsang in Jolanda 
Potočnik; 

 
- predsedniki krajevnih skupnosti:  

Marjan Hren – predsednik sveta Krajevne skupnosti Gorenje, Borut Pačnik – predsednik 
sveta Krajevne skupnosti Resnik in Emilijan Fijavž – predsednik sveta Krajevne skupnosti 
Stranice; 
 

- ostali prisotni:  
Aleksandra Godec Mavhar (direktorica občinske uprave), Polona Matevžič, Sandra 
Vidmar Korošec, Štefan Posilovič, Greta Boček, Milena Slatinek (javni uslužbenci 
občinske uprave) in predstavnika sredstev javnega obveščanja (Novice, Štajerski val, 
Novi tednik & Radio Celje); 

 
OPRAVIČENO ODSOTNI: 
- svetnice Aleksandra Kosevski-Kolar, Tina Jerše Lužnik in Saša Kotnik Hren, svetnika 

mag. Ervin Gričnik in Žiga Obrovnik, predsednik sveta Krajevne skupnosti Zreče Slavko 
Kejžar, predsednik sveta Krajevne skupnosti Dobrovlje Bojan Napotnik ter predsednica 
sveta Krajevne skupnosti Skomarje Marija Magda Drozg. 

 
Sedemnajsto redno sejo Občinskega sveta Občine Zreče je v skladu z 21. členom 
Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče sklical župan, mag. Boris Podvršnik. Sejo je 
skladno s 27. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče vodil župan, mag. Boris 
Podvršnik, ki je uvodoma ugotovil, da je na seji prisotnih 10 svetnic oziroma svetnikov, in da 
je Občinski svet Občine Zreče v skladu z 42. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine 
Zreče, sklepčen. Svetnik Matej Kokol se je seji občinskega sveta pridružil pri drugi točki 
dnevnega reda, zato je bilo od te točke dalje na seji prisotnih 11 svetnic oziroma svetnikov in 
je občinski svet veljavno sklepal tudi o sprejemu Sprememb in dopolnitev Statuta Občine 
Zreče v prvi obravnavi in Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine 
Zreče v prvi obravnavi.  
 
Po uvodnih ugotovitvah je občinski svet najprej obravnaval zapisnik 16. redne seje, ki je bila 
6. 12. 2017. 
 
Obrazložitev k zapisniku 16. redne seje občinskega sveta z dne 6. 12. 2017 je podala 
Sandra Godec Mavhar, direktorica Občinske uprave Občine Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Člani občinskega sveta na zapisnik niso imeli pripomb, zato so z 10 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI (10 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 16. redne seje občinskega sveta, ki je bila dne 6. 12. 2017, v 
predlagani obliki. 
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Župan Občine Zreče je po sprejemu zapisnika 16. redne seje predlagal sprejem naslednjega 
dnevnega reda: 
 
1.  Predlog novelacije Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih 

komunikacij naslednje generacije v občini Zreče 
2.  Seznanitev s študijo izvedljivosti za daljinsko ogrevanje na lesno biomaso v naselju 

Stranice v občini Zreče 
3.  Letno poročilo Osnovne šole Zreče za leto 2017 
4.  Letno poročilo Vrtca Zreče za leto 2017 
5.  Informaciji Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 

obravnavanima poročiloma: 
5.1 Letno poročilo Glasbene šole Slovenske Konjice za leto 2017 
5.2 Letno poročilo JZ Regijsko študijsko središče za leto 2017 ter letni delovni načrt za 

leto 2018 
6.  Poslovno poročilo LTO Rogla-Zreče, GIZ za leto 2017 ter plan dela za leto 2018 
7.  Poročilo o delu župana, občinske uprave in krajevnih skupnosti Občine Zreče za leto 

2017 
 7.1 Letni načrt dela Občinske uprave Občine Zreče za leto 2018 
8.  Predlog Sprememb in dopolnitev Statuta Občine Zreče – prva obravnava 
9.  Predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče – prva 

obravnava 
10.  Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za stanovanjsko naselje 

ob Ilirski poti – Vinter – druga obravnava 
11.  Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za poslovno zazidavo 

center Zgornje Zreče – prva obravnava 
12.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu »Rogla« v 

občini Zreče – prva obravnava 
13.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem 

načrtu Občine Zreče – prva obravnava 
14.  Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Zreče za leto 2017 
15.  Predlog Letnega programa športa v Občini Zreče za leto 2018 
16.  Predlog Soglasja k odprodaji mobilnega stiskalnega kontejnerja – CERO Slovenske 

Konjice 
17.  Seznanitev s prenehanjem članstva v Sosvetu za zagotavljanje varnosti ljudi in 

premoženja v Občini Zreče in imenovanje nadomestnega člana 
18.  Predlog Odloka o turistični taksi v Občini Zreče – prva obravnava 
19.  Informacije župana 
20.  Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
21.  Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Člani občinskega sveta na predlog dnevnega reda niso imeli pripomb, zato so z 10 glasovi 
ZA in 0 glasovi PROTI (10 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se dnevni red 17. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče v predlagani 
obliki. 
 
 
AD 1. Predlog novelacije Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja 
elektronskih komunikacij naslednje generacije v občini Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Predlog novelacije Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih 
komunikacij naslednje generacije v občini Zreče sta obrazložila Nikolaj Simič, predstavnik 
podjetja IPMIT, d. o. o., Ljubljana, ki je pripravilo predlog novelacije Načrta razvoja odprtega 
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širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij naslednje generacije v občini Zreče in 
Sandra Godec Mavhar, direktorica Občinske uprave Občine Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je v načrtu razvoja verjetno upoštevano že zgrajeno 
omrežje, saj imamo dva optična kabla že speljana do Rogle, pri čemer ima desni breg kar 
veliko belih lis in je blizu tega kabla. Bolj problematični pa je levi breg Dravinje. 
 
Nikolaj Simič je odgovoril, da je to stvar ponudnika, bodisi tistega, ki je izrazil tržni interes, 
bodisi tistega, ki se bo prijavil za teh preostalih 23.000 belih lis. Tisti, ki se bo odločil, da bo 
tam gradil, bo moral optični kabel, ki je na voljo, uporabiti v soglasju z lastnikom, če pa tega 
kabla ni, pa ga bo moral sam položiti. Zaradi tega dodatno ne sme višati stroškov gradnje 
omrežij. To pomeni, da to ni skrb uporabnikov in občine. Gre za priključke, ki se 
gospodinjstvom približajo na 200 metrov ali manj, ponudnik storitev, ki bo sklenil pogodbo s 
končnim uporabnikom, pa bo moral zagotoviti priključek do hiše. Tukaj je potrebno apelirati 
na ljudi, da bodo to uporabljali čim več.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so z 10 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (10 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-1 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Novelacije Načrta razvoja odprtega širokopasovnega 
omrežja elektronskih komunikacij naslednje generacije v občini Zreče v 
predlagani obliki. 

Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

 
 
AD 2. Seznanitev s študijo izvedljivosti za daljinsko ogrevanje na lesno biomaso v 
naselju Stranice v občini Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Marko Boček, predstavnik podjetja 
ADESCO, d.o.o., ki je pripravilo Študijo izvedljivosti za daljinsko ogrevanje na lesno biomaso 
v naselju Stranice v občini Zreče. 
 
Seji se je pridružil svetnik Matej Kokol, zato je bilo od te točke dalje na seji prisotnih 11 
svetnic oziroma svetnikov. 
 
Razpravljali so: 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice ter hkrati svetnik Emilijan Fijavž, ki je povedal, 
da je bilo na tem projektu izvedenih že precej aktivnosti. S projektom bi precej privarčevali, 
saj se zdaj ogrevajo na najdražji energent, to je zemeljski plin. Za naprej je potrebno najprej 
investicijo izpeljati, nato pa se bodo najverjetneje tudi ostali okoliški interesenti priključili na ta 
način ogrevanja. Krajevna skupnost Stranice bo pri tem aktivno sodelovala, saj bi s tem 
projektom rešili težave z ogrevanjem osnovne šole in telovadnice na Stranicah. Potrebno se 
je dogovoriti glede financiranja projekta. 
 
Peter Kos, ravnatelj Osnovne šole Zreče je dodal, da se Podružnična šola na Stranicah 
ogreva na najdražji energent (plin), pri čemer pa v telovadnici ni dovolj toplo, računi pa so 
enormni. 
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Jolanda Potočnik, ravnateljica Vrtca Zreče je dodala, da obstoječi sistem ogrevanja ne deluje 
več. Šolski hišnik je imel v lanski sezoni glede ogrevanja precej dela. Prav tako je dodala, da 
predšolska vzgoja ne koristi več prostorov telovadnice ravno zaradi nizkih temperatur. 
 
Svetnica Špela Sovič je dodala, da takšen sistem ogrevanja, ki je bil predstavljen, uporabljajo 
tudi v Ločah in deluje.  
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da takšen sistem ogrevanja obstaja tudi že na 
Gorenju in na Rogli, je pa težava projekt umestiti v proračun. Dodal je, da je bila podobna 
investicija izvedena tudi v Osnovni šoli Zreče in v Vrtcu Zreče, pri čemer so bili skoraj 
prepolovljeni stroški ogrevanja. 
 
Svetnik Jožef Košir je navedel stališče Komisije za gospodarsko javno infrastrukturo. V 
občini imamo namreč tri energente (zemeljski plin, biomaso in naftni plin). Z zemeljskim 
plinom bi se dalo marsikaj narediti, če bi imeli v Uniorju dobrega sogovornika. Ogrevanje na 
naftni plin je bilo uvedeno na Gorenju in Stranicah, ker drugih možnosti ni bilo. Projekt 
ogrevanja na lesno biomaso na Stranicah podpirajo, a opozarjajo, da bi bilo potrebno ob 
rekonstrukciji ceste vgraditi cevi za ogrevanje na lesno biomaso v primeru, da bi se na 
tovrstno ogrevanje želeli priključiti še drugi krajani. Zaradi navedenega bi bilo potrebno 
načrtovati tudi možnost povečanja kotlovnice v prihodnosti oziroma možnost postavitve 
dodatnega kotla.  
 
Marko Boček je odgovoril, da bi s projektiranjem morali začeti čim prej, v fazi projektiranja pa 
upoštevati čim več teh informacij. 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice ter hkrati svetnik Emilijan Fijavž je še dodal, 
da je bila cesta že obnovljena, in da se sedaj kanalete ne morejo narediti. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da okoliški ljudje niso imeli interesa za priključitev 
na lesno biomaso. 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice ter hkrati svetnik Emilijan Fijavž je še dodal, 
da je vprašanje s kakšnimi izgubami bi se soočali pri ogrevanju na večje daljave. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je dodal, da bi priključili le sosednje javne objekte in še kakšen 
drug objekt v bližini, več pa ne. Če bi investicija zajemala celo naselje, nismo sami sposobni 
izpeljati te investicije. Podobno je bilo tudi na Gorenju. 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Gorenje, Marjan Hren je povedal, da je vprašanje 
kakšen bo sploh interes mladih za podiranje gozdov. Verjetno bo več interesa za biomaso. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je še enkrat poudaril, da občina večjega projekta ne more 
investirati. 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice ter hkrati svetnik Emilijan Fijavž se je strinjal, 
da ostanemo v teh okvirih projekta, potem pa bomo videli kako naprej.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je še poudaril, da je potrebno gledati na javni interes.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
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Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-2 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se je seznanil s Študijo izvedljivosti za daljinsko 
ogrevanje na lesno biomaso v naselju Stranice v občini Zreče. 

Odgovoren: Matjaž Korošec 

Rok: takoj 

 
 
AD 3. Letno poročilo Osnovne šole Zreče za leto 2017 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Peter Kos, ravnatelj Osnovne šole 
Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik ter hkrati predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice Emilijan Fijavž je vprašal 
kako je z uspehi otrok na podružničnih šolah, to je na Stranicah in Gorenju, ter dodal, da na 
Stranicah število otrok upada. Prav tako bo potrebno na šoli na Stranicah še marsikaj 
postoriti. 
 
Peter Kos je odgovoril, da so pri omenjanju Osnovne šole Zreče bile mišljene centralna 
Osnovna šola Zreče ter podružnični šoli na Stranicah in Gorenju. Strinjal se je, da je šola na 
Stranicah potrebna obnove. Glede programov otrok in dela, pa veljajo enaki programi na 
centralni in podružničnih šolah, zato otroci na podružničnih šolah niso v ničemer izvzeti. Obe 
podružnični šoli zelo dobro sodelujeta s krajem, saj so v obeh krajih pripravili prireditev 
Pozdrav pomladi.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-3 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Letno poročilo Osnovne šole Zreče za leto 2017. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

Rok: takoj 

 
 
AD 4. Letno poročilo Vrtca Zreče za leto 2017 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Jolanda Potočnik, ravnateljica Vrtca 
Zreče. 
 
Sejo sta zapustila in se nanjo vrnila svetnica Mateja Pučnik ter svetnik Jožef Košir. 
 
Razprave ni bilo. 
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Svetniki so z 10 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-4 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Letno poročilo Vrtca Zreče za leto 2017. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

Rok: takoj 

 
 
AD 5. Informaciji Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 
obravnavanima poročiloma 
 
 
AD 5.1 Letno poročilo Glasbene šole Slovenske Konjice za leto 2017 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej podtočki dnevnega reda je podala Mateja Pučnik, podpredsednica 
Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo Občine Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Domen Vogelsang je Glasbeno šolo Slovenske Konjice zelo pohvalil, saj je 
omogočena vadba nekaterih inštrumentov tudi v Zrečah. 
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-5 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se je seznanil z Letnim poročilom Glasbene šole 
Slovenske Konjice za leto 2017. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

Rok: takoj 

 
 
AD 5.2 Letno poročilo JZ Regijsko študijsko središče za leto 2017 ter letni delovni 
načrt za leto 2018 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej podtočki dnevnega reda je podala Mateja Pučnik, podpredsednica 
Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo Občine Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-6 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se je seznanil z Letnim poročilom JZ Regijsko 
študijsko središče za leto 2017 ter letnim delovnim načrtom za leto 2018. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

Rok: takoj 
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AD 6. Poslovno poročilo LTO Rogla-Zreče, GIZ za leto 2017 ter plan dela za leto 2018 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Domen Vogelsang, direktor LTO 
Rogla-Zreče, GIZ. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 10 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-7 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poslovno poročilo LTO Rogla-Zreče, GIZ za leto 2017 ter plan dela 
za leto 2018. 

Odgovoren: Milena Slatinek 

Rok: takoj 

 
 
Po koncu točke dnevnega reda je predsedujoči, župan mag. Boris Podvršnik, ob 19.40 uri 
odredil 15-minutni odmor. 
 
Seja se je nadaljevala ob 19.55 uri.  
 
Nadaljevanju seje se ni pridružil svetnik Domen Vogelsang. Po nadaljevanju seje je bilo na 
seji prisotnih 10 svetnic oziroma svetnikov. 
 
AD 7. Poročilo o delu župana, občinske uprave in krajevnih skupnosti Občine Zreče za 
leto 2017 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda so podali župan Občine Zreče, mag. Boris 
Podvršnik, direktorica Občinske uprave Občine Zreče, Sandra Godec Mavhar in Štefan 
Posilovič, vodja NOE GJS in prostor na Občini Zreče. 
 
Seji se je pridružil svetnik Domen Vogelsang. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-8 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu župana, občinske uprave in krajevnih skupnosti 
Občine Zreče za leto 2017. 

Odgovoren: Polona Matevžič 

Rok: takoj 

 
AD 7.1 Letni načrt dela Občinske uprave Občine Zreče za leto 2018 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej podtočki dnevnega reda je podala Sandra Godec Mavhar, 
direktorica Občinske uprave Občine Zreče. 
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Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-9 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Letni načrt dela Občinske uprave Občine Zreče za leto 2018. 

Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

 
 
AD 8. Predlog Sprememb in dopolnitev Statuta Občine Zreče – prva obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Polona Matevžič, svetovalka za 
javna naročila in splošne zadeve na Občini Zreče.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-10 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Sprememb in dopolnitev Statuta Občine Zreče v prvi 
obravnavi. 

Odgovoren: Polona Matevžič 

Rok: Do naslednje seje občinskega sveta 

 
Predlog Sprememb in dopolnitev Statuta Občine Zreče je bil v prvi obravnavi sprejet z 
dvotretjinsko večino glasov vseh članov občinskega sveta. 
 
 

AD 9. Predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče – 
prva obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Polona Matevžič, svetovalka za 
javna naročila in splošne zadeve na Občini Zreče.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-11 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Polona Matevžič 

Rok: Do naslednje seje občinskega sveta 

 
Predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče je bil v prvi 
obravnavi sprejet z dvotretjinsko večino glasov navzočih članov. 
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AD 10. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za stanovanjsko 
naselje ob Ilirski poti – Vinter – druga obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, vodja NOE GJS in 
prostor na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-12 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 
stanovanjsko naselje ob Ilirski poti – Vinter v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Katjuša Črešnar 

Rok: takoj 

 
 
AD 11. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za poslovno 
zazidavo center Zgornje Zreče – prva obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, vodja NOE GJS in 
prostor na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-13 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 
poslovno zazidavo center Zgornje Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Katjuša Črešnar 

Rok: September 2018 

 
 
AD 12. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu 
»Rogla« v občini Zreče – prva obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, vodja NOE GJS in 
prostor na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
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Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-14 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem 
načrtu »Rogla« v občini Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Katjuša Črešnar 

Rok: Do naslednje seje občinskega sveta 

 
 
AD 13. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu Občine Zreče – prva obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, vodja NOE GJS in 
prostor na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-15 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu Občine Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Katjuša Črešnar 

 Rok: September 2018 

 
 
AD 14. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Zreče za leto 2017 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Funkcionalna klasifikacija je bila svetnikom 
posredovana naknadno dne 27. 3. 2018, po elektronski pošti. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podala mag. Boris Podvršnik, župan 
Občine Zreče in Greta Boček, višja svetovalka za finance in proračun na Občini Zreče. 
 
Sejo je zapustila in se nanjo vrnila svetnica Jolanda Potočnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-16 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Zaključnega računa proračuna Občine Zreče za leto 2017 v 
predlagani obliki. 

Odgovoren: Greta Boček 

 Rok: takoj 
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AD 15. Predlog Letnega programa športa v Občini Zreče za leto 2018 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Sandra Vidmar Korošec, višja 
svetovalka za negospodarske dejavnosti na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-17 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Letnega programa športa v Občini Zreče za leto 2018 v 
predlagani obliki. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

 Rok: takoj 

 
 
AD 16. Predlog Soglasja k odprodaji mobilnega stiskalnega kontejnerja – CERO 
Slovenske Konjice 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, vodja NOE GJS in 
prostor na Občini Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da Komisijo za gospodarsko javno infrastrukturo Občine 
Zreče moti to, da iz stavbe CERO Slovenske Konjice, glede na solastniški delež, ne 
prejemamo prihodkov, obveznosti, ki nastajajo pri zapiranju CERO, pa smo dolžni 
poravnavati.  
 
Župan Občine Zreče, mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da imamo v lastništvu CERO manjši 
delež in ne moremo preglasovati ostalih lastnikov. Kot solastniki bi morali prejemati 
amortizacijo, a so na Občini Slovenske Konjice nasprotnega stališča.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-18 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Soglasja k odprodaji mobilnega stiskalnega kontejnerja – 
CERO Slovenske Konjice v predlagani obliki. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 

 Rok: takoj 

 
 
AD 17. Seznanitev s prenehanjem članstva v Sosvetu za zagotavljanje varnosti ljudi in 
premoženja v Občini Zreče in imenovanje nadomestnega člana 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Sandra Godec Mavhar, direktorica 
Občinske uprave Občine Zreče. 
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Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-19 

Vsebina 
sklepa: 

Ugotovi se, da je Martinu Kumru prenehala funkcija članstva v Sosvetu za 
zagotavljanje varnosti ljudi in premoženja v Občini Zreče. 
V Sosvet za zagotavljanje varnosti ljudi in premoženja v Občini Zreče se 
imenuje nadomestni član Robert Vipotnik Sirc. 

Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

 Rok: takoj 

 
 
AD 18. Predlog Odloka o turistični taksi v Občini Zreče – prva obravnava 
 
Gradivo je bilo svetnikom posredovano dne 26. 3. 2018 po elektronski pošti.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Milena Slatinek, višja svetovalka za 
gospodarske dejavnosti na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 11 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (11 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-20 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o turistični taksi v Občini Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Milena Slatinek 

 Rok: Do naslednje seje občinskega sveta 

 
 
AD 19. Informacije župana 
 
V nadaljevanju pa so bile podane naslednje informacije: 
 
AD 19.1 
Raziskovalni tabor Rogla 2018.  
 
AD 19.2 
Vabilo na čistilne akcije. 
 
AD 19.3 
Podpis pogodb o opravljanju nalog zaščite in reševanja v Občini Zreče za leto 2018. 
 

AD 19.4 
Prvi marec - mednarodni dan CZ. 
 
AD 19.5 
Rekonstrukcije javne poti 985431 Stranice – center. 
 
AD 19.6 
Branju prijazna občina. 
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AD 19.7 
Ureditev okolice OŠ Zreče. 
 
AD 19.8 
Interpretacija skupne zgodovine – Geschichte bewegt - Prijava na razpis Interreg V-A 
Slovenija-Avstrija. 
 
AD 19.9 
Javni razpis za sofinanciranje ukrepov trajnostne mobilnosti. 
 
AD 19.10 
Podelitev koncesije za opravljanje lokalne gospodarske javne službe rednega vzdrževanja 
občinskih lokalnih cest v Občini Zreče. 
 
AD 19.11 
Javni razpis za sofinanciranje nakupa in vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav. 
 
AD 19.12 
Nakup nepremičnine »Palma«. 
 
AD 19.13 
Nakup gospodarskega poslopja »Štrucove domačije«. 
 
AD 19.14 
Entente Florale 2018. 
 
AD 19.15 
Aktivnosti na projektu »Hoja med krošnjami«. 
 
AD 19.16 
Naslednja seja Občinskega sveta Občine Zreče bo 16. 5. 2018. 
 
 
AD 20. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Gorenje Marjan Hren je povedal, da se bodo spomladi 
v Krajevni skupnosti Gorenje pričela dela na cesti Bezovje, pridobiti je potrebno projektno 
dokumentacijo za Padeški vrh, v kratkem je predvidena rušitev stare vežice, aktivno pa 
potekajo tudi aktivnosti za pridobitev projekta asfaltiranja ceste Božje. 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Resnik Borut Pačnik je povedal, da je bila 11. 2. 2018, 
v Domu krajanov Resnik, predstavitev dveh novih knjig o Resniku z naslovom »Krajevna 
skupnost Resnik« in »Skumavčevi likovni dnevi na Resniku 2008-2017«. Izrazil je 
zaskrbljenost zaradi posledic hude zime na javnih poteh.  
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice Emilijan Fijavž je povedal, da se trenutno na 
Stranicah odvijajo občni zbori društev s sedežem v Krajevni skupnosti Stranice, na katerih 
predstavljajo svoje programe, ki so zelo dobro zastavljeni. Udejanja se projekt obnove javne 
poti Stranice-center, upajo tudi na investicijo države – izgradnjo pločnika, predvidena pa je 
tudi zaključna faza obnove vežice na pokopališču Stranice. So pa zaskrbljeni glede posledic 
zime.  
 

Drugih predlogov in pobud ni bilo. 
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AD 21. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Vprašanj in pobud svetnic in svetnikov občinskega sveta ni bilo. 
 
 
Ker so bile izčrpane vse točke dnevnega reda, je predsedujoči sejo ob 21.20 uri zaključil.  
 
Dnevni red z gradivom ter posnetek seje na DVD-ju se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2018. 
 
 
Številka: 9000-0001/2018-6 
Datum:  
 
 
Zapisala:   
Polona Matevžič  
 mag. Boris Podvršnik, 
 Župan 
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Realizirani sklepi Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2018 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-1 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Novelacije Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih 
komunikacij naslednje generacije v občini Zreče. 

 Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o Novelaciji Načrta razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij 
naslednje generacije v občini Zreče je podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-2 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se je seznanil s Študijo izvedljivosti za daljinsko ogrevanje na lesno 
biomaso v naselju Stranice v občini Zreče. 

 Odgovoren: Matjaž Korošec 

Rok: takoj 

Realizacija: Na podlagi Študije izvedljivosti za daljinsko ogrevanje na lesno biomaso v naselju Stranice v 
občini Zreče bomo pričeli s pripravo projektne dokumentacije za izgradnjo daljinskega ogrevanja 
na lesno biomaso na Stranicah. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-3 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Letno poročilo Osnovne šole Zreče za leto 2017. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o sprejemu Letnega poročila Osnovne šole Zreče za leto 2017 je podpisal župan, mag. 
Boris Podvršnik. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-4 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Letno poročilo Vrtca Zreče za leto 2017. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o sprejemu Letnega poročila Vrtca Zreče za leto 2017 je podpisal župan, mag. Boris 
Podvršnik. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-5 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se je seznanil z Letnim poročilom Glasbene šole Slovenske Konjice 
za leto 2017. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o seznanitvi Občinskega sveta Občine Zreče z Letnim poročilom Glasbene šole Slovenske 
Konjice za leto 2017 je podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-6 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se je seznanil z Letnim poročilom JZ Regijsko študijsko središče za 
leto 2017 ter letnim delovnim načrtom za leto 2018. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o seznanitvi Občinskega sveta Občine Zreče z Letnim poročilom JZ Regijsko študijsko 
središče za leto 2017 ter letnim delovnim načrtom za leto 2018 je podpisal župan, mag. Boris 
Podvršnik. 

 
 
 
 
 
 
 
 



16 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-7 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poslovno poročilo LTO Rogla-Zreče, GIZ za leto 2017 ter plan dela za leto 2018. 

 Odgovoren: Milena Slatinek 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o sprejemu Poslovnega poročila LTO Rogla-Zreče, GIZ za leto 2017 ter plana dela za leto 
2018 je podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-8 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu župana, občinske uprave in krajevnih skupnosti Občine Zreče za leto 
2017. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o sprejemu Poročila o delu župana, občinske uprave in krajevnih skupnosti Občine Zreče za 
leto 2017 je podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-9 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Letni načrt dela Občinske uprave Občine Zreče za leto 2018. 

 Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

Realizacija: Na podlagi Letnega načrta dela Občinske uprave Občine Zreče za leto 2018 se bodo izvajale 
aktivnosti/naloge/projekti Občinske uprave Občine Zreče v letu 2018. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-10 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Sprememb in dopolnitev Statuta Občine Zreče v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 

Rok: Do naslednje seje občinskega sveta 

Realizacija: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi predlog Sprememb in dopolnitev Statuta Občine 
Zreče za sprejem v drugi obravnavi. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-11 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče v prvi 
obravnavi. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 

Rok: Do naslednje seje občinskega sveta 

Realizacija: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Zreče za sprejem v drugi obravnavi. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-12 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za stanovanjsko naselje 
ob Ilirski poti – Vinter v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Katjuša Črešnar 

Rok: takoj 

Realizacija: Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za stanovanjsko naselje ob Ilirski poti – Vinter 
je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 15/18 z dne 30. 3. 2018. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-13 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za poslovno zazidavo 
center Zgornje Zreče v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Katjuša Črešnar 

Rok: September 2018 

Realizacija: Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za poslovno zazidavo center 
Zgornje Zreče se za sprejem v drugi obravnavi pripravi do seje občinskega sveta v septembru 
2018. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-14 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu »Rogla« v 
občini Zreče v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Katjuša Črešnar 

Rok: Do naslednje seje občinskega sveta 

Realizacija: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o zazidalnem načrtu »Rogla« v občini Zreče za sprejem v drugi obravnavi. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-15 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem 
načrtu Občine Zreče v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Katjuša Črešnar 

 Rok: September 2018 

 Realizacija: Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine 
Zreče se za sprejem v drugi obravnavi pripravi do seje občinskega sveta v septembru 2018. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-16 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Zaključnega računa proračuna Občine Zreče za leto 2017 v predlagani obliki. 

 Odgovoren: Greta Boček 

 Rok: takoj 

 Realizacija: Zaključni račun proračuna Občine Zreče za leto 2017 je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih 
občin, št. 15/18 z dne 30. 3. 2018. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-17 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Letnega programa športa v Občini Zreče za leto 2018 v predlagani obliki. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

 Rok: takoj 

 Realizacija: Na podlagi sprejetega Letnega programa športa v Občini Zreče za leto 2018 je bil objavljen Javni 
razpis za sofinanciranje programov športa v Občini Zreče za leto 2018. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-18 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Soglasja k odprodaji mobilnega stiskalnega kontejnerja – CERO Slovenske 
Konjice v predlagani obliki. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 

 Rok: takoj 

 Realizacija: Soglasje k odprodaji mobilnega stiskalnega kontejnerja – CERO Slovenske Konjice je bilo 
posredovano na JKP, d.o.o. Slovenske Konjice dne 20. 4. 2018. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-19 

Vsebina 
sklepa: 

Ugotovi se, da je Martinu Kumru prenehala funkcija člana v Sosvetu za zagotavljanje varnosti ljudi 
in premoženja v Občini Zreče. 
V Sosvet za zagotavljanje varnosti ljudi in premoženja v Občini Zreče se imenuje nadomestni član 
Robert Vipotnik Sirc. 

 Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

 Rok: takoj 

 Realizacija: Sklep o prenehanju funkcije v Sosvetu za zagotavljanje varnosti ljudi in premoženja v Občini 
Zreče je bil posredovan Martinu Kumru in ostalim članom Sosveta za zagotavljanje varnosti ljudi in 
premoženja v Občini Zreče dne 30. 3. 2018. 
 
Sklep o imenovanju nadomestnega člana v Sosvet za zagotavljanje varnosti ljudi in premoženja v 
Občini Zreče je bil Robertu Vipotniku Sircu in ostalim članom Sosveta za zagotavljanje varnosti 
ljudi in premoženja v Občini Zreče posredovan dne 30. 3. 2018. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2018 

Številka: OSOZ-2018-20 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o turistični taksi v Občini Zreče v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Milena Slatinek 

 Rok: Do naslednje seje občinskega sveta 

 Realizacija: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi predlog Odloka o turistični taksi v Občini Zreče za 
sprejem v drugi obravnavi. 

 

 
 

 


